
NSBF- protokoll Nr 2/2023 fört vid styrelsemöte 230424 kl. 18.30 – 20.15 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Majlis Israelsson NOR, Britta 

Westergaard LUL, Jennifer Andersson-Persson SUN (1 till 6), Håkan Jonsson SUN samt Gun-

Britt Jansson SKL. 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Majlis Israelsson valdes att justera protokollet. 

 

4. Föregående protokoll 

Protokoll Nr 11/2022 samt Nr 1/2023 godkändes. 

 

5. Ekonomi 

Kassören rapporterade att ekonomin är stabil. Frågor har dykt upp runt ersättning av 

utbildare samt domare.  

Beslut: Förutom ersättning och bilersättning kan boende komma ifråga under 

förutsättning att NSBF:s styrelse godkänt det i förväg. För att domarersättning ska 

utgå krävs att domarrapport inlämnats. 

 

6. Rapporter 

a) Tjejträff 

Britta rapporterade att helgen var uppskattad från de som kom från Luleå. Både 

Majlis och Gun-Britt hade fått samma respons. Det tråkiga var att det endast blev 

3 föreningar som deltog. 

b) SBF årsmöte 

Håkan som blev enda ombudet från distriktet rapporterade vad som avhandlats 

under helgen. Det var ett lugnt möte med få diskussioner. Valberedningens 

förslag till val gick igenom utan motförslag. 

c) Teamsmöte med ordföranden 

Under senaste föreningsträffen bestämdes att Ole ska ha teamsträff med alla 

ordförandena. Tyvärr har inte alla föreningar haft årsmöte ännu så vi har inte fått 

veta hur styrelserna ser ut. Som första tema tyckte styrelsen att distriktets 



tävlingsverksamhet borde diskuteras. Ska det tas bort tävlingar då antalet 

anmälningar minskar särskilt i de regionalatävlingarna? 

 

7. Inför seriespel samt DM 

Allt är klart inför första sammankomsten i seriespelet. När det gäller DM så har vi inte 

klart med domare till alla dagar ännu. I övrigt så går allt enligt plan. 

 

8. Remiss från Ungdomskommittén, Trygg idrott 

Alla i styrelsen tyckte att den var bra skriven och hade inga övriga synpunkter. 

 

9. SBF:s Höstkonferens 

Distriktsstyrelsen samt kommittéer i SBF kommer att bli inbjudna till höstkonferens i 

Lund den 14–15 oktober 2023. 

 

10. Vita fläckar 

För att det ska hända något så måste vi bestämma oss för en ort som vi satsar på i år. 

Beslut: Vi kollar med NOR och NIP om de vill ta kontakt med Örnsköldsvik för att 

eventuellt starta upp en klubb. 

 

11. Övriga frågor 

Britta tog upp frågor hon fått med sig av medlemmar. Varför är starttiderna under 

DM så tidiga? Det är svårt att hitta på NSBF:s nya hemsida! T.ex. spelplatser under 

seriespelet. Svaren var att om man startar senare blir det utdraget på kvällen istället. 

Den nya hemsidan är inte färdig ännu. 

 

12. Nästa möte 

Vi kommer att ha ett arbetsmöte under DM och där bestämma ett datum för nästa 

möte. 

 

13. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet                                   Justeras                               Justeras 

 

 

Gun-Britt Jansson                              Ole Jansson                         Majlis Israelsson 

 

 



 


